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Diarienummer: KFN 2023–3 
Datum: 2023-11-22 

TJÄNSTESKRIVELSE 

Sabina Trohne 
Nämndsekreterare 
Administrativa avdelningen 

Internkontrollplan 2024 för Kultur- och 
fritidsnämnden 

Förslag till beslut 

Kultur- och fritidsnämnden beslutar att godkänna internkontrollplan för 2024. 

Sammanfattning 
Enligt Reglemente för internkontroll har nämnden ansvar för den interna 
kontrollen inom respektive ansvarsområde. Årligen ska en riskanalys som 
består av konsekvens- och sannolikhetsbedömning göras och som följs av en 
upprättad internkontrollplan inom verksamhetsområdet. Planen ska revideras 
årligen och antas av nämnden. 

Ett förslag till internkontrollplan har sammanställts för Kultur- och 
fritidsnämndens verksamhet avseende 2024 med följande 
internkontrollområden: 

- Ej verkställda politiska beslut i samtliga nämnder.
- Besvaras motioner och medborgarförslag i tid.
- Är mål och mått i linje med kultur och fritidsplanen?
- Revideras kultur- och fritidsplan årligen?
- Är underlag inför beslut i nämnd korrekta?

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2023-11-22. 
Internkontrollplan KoF 2024. 
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Särskilda konsekvensbeskrivningar 

Hållbar utveckling – Ekonomisk dimension 

Intern kontroll är en central del av ekonomistyrningen och ska bland annat 
bidra till att verksamheten är resurseffektiv.  

Hållbar utveckling – Social dimension 

Hållbar utveckling – Miljömässig dimension 

Inga ytterligare konsekvenser. 

Beslutet skickas till: 
Kommunrevisionen, för kännedom. 
Förvaltningschef, för kännedom. 
Controller, kännedom/ ev. vidarehantering. 

Liselott Sörensen-Ringi 
Förvaltningschef 
Kultur- och fritid 
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Intern kontrollplan  Munkedals kommun år 2024
Tidsperiod: 2024-01-01 - 2024-12-31
Nämnd: Kultur- och fritidsnämnden Fastställd av Kultur- och fritidsnämnden 2023-12-06     Dnr 2023-3

Upprättad av: Sabina Trohne

Enhet Kontrollområde 
rutin/system

Risk/   
konsek

vens

Risk/ 
Sannoli

khet

Dokument Kontrollmoment Kontrollant Metod Frekvens Rapportering 
sker till

*Adm KS, 
kommun-
övergripande 
granskning

Ej verkställda politiska beslut i 
samtliga nämnder

4 2 Granska nämnds-
beslut/protokoll

Granska beslut fattade tertial 1 2024. 
Granskning utförs i september.

Nämndsekreterare Gå igenom samtliga ärenden 
under tertial 1 2024.

En gång under 
september 
månad.

Adm chef och KS

*Adm KS, 
kommun-
övergripande 
granskning

Besvaras motioner och 
medborgarförslag i tid

3 3 Granska fullmäktiges
beslut/protokoll

Granska beslut fattade första halvåret 
2024. Granskning utförs i september.

Nämndsekreterare Gå igenom samtliga 
fullmäktiges protokoll under 
första halvåret 2024.

En gång under 
september 
månad.

Adm chef och KS

KFN Är mål och mått i linje med 
kultur och fritidsplanen?

4 3 Kultur- och fritidsplan 
och delårsrapporter

Kontroll av att mål och mått är i linje 
med kultur- och fritidsplanen 

Förvaltningschef Uppföljning av delårsrapporter Kontroll i 
september 
2024

Förvaltningschef

KFN Revideras kultur- och fritidsplan 
årligen?

3 2 Kultur- och fritidsplan Kontroll av att kultur- och fritidsplanen 
reviderats årligen

Nämndsekreterare Kontroll av revideringshistorik 
av kultur- och fritidsplanen

Kontroll i 
september 
2024

Förvaltningschef

KFN Är underlag inför beslut i nämnd 
korrekta?

4 3 Protokoll och kallelser Kontroll av att underlag är korrekta 
inför beslut i nämnd

Nämndsekreterare Komplett kontroll av protokoll 
och kallelser 

Löpande under 
januari- oktober 
2023

Förvaltningschef
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TJÄNSTESKRIVELSE 

Kultur och fritidsförvaltningen 

Datum: 2023-11-30 
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Margareta Svensson-Hjorth Dnr: KFN-2023-000055 

Kultur- och fritidschef 

Medborgarbudget 2023 

Förslag till beslut 

Kultur- och fritidsnämnden beslutar att följande förslag går vidare för 

omröstning: 

Discgolfbana 

Hundrastgård 

Fordonsträff 

Utrustning för skridskoåkning 

Konstmaterial för ”Hela Munkedal målar” 

Golfhall 

Sammanfattning 

Den totala medborgarbudgeten kan användas till en eller flera satsningar som 

genomförs i Munkedals kommun. Medlen kan tex. användas till att möjliggöra 

aktiviteter, köpa in utrustning eller medfinansiera större projekt. 

Förslaget ska vara praktiskt genomförbart och vara tillgängligt för 

allmänheten. Satsningar kan genomföras av en förening eller kommunen, 

men ska ske på förslag/initiativ från enskilda kommuninvånare. Medel betalas 

inte ut till privatpersoner. Eventuell kostnad för underhåll och skötsel ska 

bifogas förslaget. 

Det har inkommit nio ansökningar varav tre bedömer förvaltningen inte vara 

praktiskt genomförbara. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 23-11-30. 

Bilaga - inkomna ansökningar.  

 

Särskilda konsekvensbeskrivningar  

Hållbar utveckling – Ekonomisk dimension 

Medel till förfogande motsvarar 100 000 kr. 

Hållbar utveckling – Social dimension 

Medborgarbudget är ett system för att involvera medborgare i att prioritera 

resurser.  

Hållbar utveckling – Miljömässig dimension 

Genom att aktiviteter kan genomföras på lokal nivå minskar behovet av 

längre resor och leda till hälsofrämjande insatser. 
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Liselott Sörensen Ringi 

Förvaltningschef 

Beslutet skickas till: 

Kommunikatör för att ombesörja omröstning. 

De som inkommit med ansökningar 
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Valbo Ryrs Sockenförening 
Tegelverksvägen 24 455 30 Munkedal   org nr 854600-8163  
 
 

Adress kassör Tegelverksvägen 24   455 30  MUNKEDAL  
Tel: 0705591096  Bankgiro 720-5628 

 Datum 2023-11-14 
 
MUNKEDALS KOMMUN 
 
ANSÖKAN MEDBORGARBUDGET 2023 
 
 
 
Sökande  
Valbo-Ryrs Sockenförening  
Tegelverksvägen24 
455 30 MUNKEDAL 
Org nr. 854600-8163 
mail ingemar@lindhe.org 
Bankgiro 720-5628 
Sökt belopp: 10000 kr 
 
 
 
Intresset för äldre bilar och motorfordon ökar och på flera orter anordnas 
träffar för motorintresserade personer. Vi ser att intresset ökar främst bland 
kvinnor och yngre som noga vårdar sina fordon.  
 
Valbo Ryrs Sockenförening avser att arrangera en fordonsträff sommaren 2024 
där alla typer av motorfordon äldre än 25 år är välkomna. 
Vi har plats för ca 100 veteranfordon och parkering för 300 besökande. 
Kostnader för arrangemanget 
Marknadsföring, annonser  4950  
Skyltar   2000  
Reflexvästar för parkeringsvakter 2700 
Förtäring för arrangörsstaben 2400 
Kostnader                                           12050 kr. 
Intäkter 
Inträde besökare   2050 
Netto   10000 kr. 
 
Mvh 
Ingemar Lindhe ordf. Valbo Ryrs Sockenförening  
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Från: Fredrick Göthberg 
Skickat: den 21 november 2023 15:38 
Till: Munkedals Kommun 
Kopia: Ulrika Karlsson; Sabina Trohne 
Ämne: Sv: förslag till medborgarbudgeten 
 
Uppföljningsflagga: Följ upp 
Flagga: Har meddelandeflagga 
 
Tack för förslaget! 
 
Vi skickar vidare till Kultur- och fritidsnämnden som ansvarar för frågan. 
 
Vänliga hälsningar 
  
Fredrick Göthberg 
Kommunsekreterare 
Administrativa avdelningen 
Munkedals kommun 
Tel: 0524-18233 
E-pos: fredrick.gothberg@munkedal.se 
Adress: Munkedals kommun, 455 80 Munkedal 

 
 

Från: Munkedals Kommun <Kommun@munkedal.se>  
Skickat: den 21 november 2023 15:19 
Till: Fredrick Göthberg <Fredrick.Gothberg@munkedal.se> 
Kopia: Ulrika Karlsson <Ulrika.SkrebergKarlsson@munkedal.se> 
Ämne: VB: förslag till medborgarbudgeten 
 
 
 

Från: Åsa Karlsson <Asa.Karlsson@politik.munkedal.se>  
Skickat: den 21 november 2023 14:52 
Till: Munkedals Kommun <Kommun@munkedal.se> 
Ämne: förslag till medborgarbudgeten 
 
Förslag till medborgarbudgeten: 
 
Att man upphandlar bussturer till Simskolan i Gårvik under de tider simskolan pågår. 
En tur så de är där i god tid för deltagande och en tid som bussen går tillbaka efter sista passet och 
deltagarna hinner byta om.  
Bussen /bussarna kan med fördel gå över i den anropsstyrda trafiken då en del av simskolans elever då 
kan finnas i andra delar än den centrala delen i kommunen. 
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Ansökan om Medborgarbudget 2023 

Förbättring av Ungdomsaktiviteter och allmänhetens tillgång 

Vi i Munkedals BK, en växande förening med en betydande ungdomsgrupp, söker stöd från 

Medborgarbudgeten för att förbättra tillgängligheten och utrustningen för våra ungdomsaktiviteter. 

Med den ökande antalet unga deltagare, från hockey/skridskoskola till U16, behöver vi investera i 

nödvändiga hjälpmedel och material för att säkerställa en aktiv och inkluderande miljö. 

Vår förening, med hela 96 aktiva i enbart hockey/skridskoskolan, ser behovet av att tillhandahålla 

nödvändig utrustning för att stödja och främja denna aktivitet. Munkedalsskolan, som använder vår 

ishall måndag till fredag, mellan 09:00 och 15:00, har också behov av hjälpmedel för sina 

gymnastiklektioner och skridskoaktiviteter för de nya ungdomarna. Vi står inför utmaningar när det 

gäller att finansiera dessa resurser för skolan och hoppas på ert stöd för att göra dessa aktiviteter 

möjliga. 

Det är värt att notera att vår ishall också öppnas för allmänheten vid vissa tillfällen. För att ge 

ungdomarna den bästa möjliga upplevelsen behöver vi investera i ytterligare material för dessa 

tillfällen. 

Vi tror att en investering från Medborgarbudgeten kommer att främja en hälsosam och aktiv livsstil 

för ungdomarna i vår kommun. Vi hoppas att ni kommer att överväga vår ansökan och stödja vårt 

mål att skapa en inkluderande och tillgänglig miljö för alla. 

 

Tack för er uppmärksamhet. 

 

Med vänliga hälsningar, 

Munkeals BK 
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Från: Munkedals Kommun 
Skickat: den 8 november 2023 08:36 
Till: Margareta Svensson-Hjorth 
Kopia: Sabina Trohne 
Ämne: VB: Förslag till användande av medborgarbudget  
 
Uppföljningsflagga: Följ upp 
Flagga: Slutfört 
 
 
 

Från: Cicci Gustafsson <cecilia.gus@hotmail.com>  
Skickat: den 7 november 2023 22:01 
Till: Munkedals Kommun <Kommun@munkedal.se> 
Ämne: Förslag till användande av medborgarbudget  
 

Hej! Jag skulle önska att medborgarbudgeten går till att medfinansiera en Gjendebu resa för elever på 
högstadiet. Jag tycker att vi ska satsa på att våra ungdomar ska få möjlighet att åka på en lägerresa som 
ger fin sammanhållning,  ett minne för livet i en miljö som många aldrig annars får uppleva.  
 
Mvh: Cecilia Gustafsson Munkedal  

 
Du får inte e-post ofta från cecilia.gus@hotmail.com. Se varför det här är viktigt. 
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Från: Munkedals Kommun 
Skickat: den 14 november 2023 11:49 
Till: Margareta Svensson-Hjorth 
Kopia: Sabina Trohne 
Ämne: VB: Förslag till användande av medborgarbudget 2023 
 
 

Vänliga hälsningar 

 

Munkedals kommun 

Tel: 0524-180 00 

E-post: kommun@munkedal.se 

Adress: Munkedals kommun, 455 80 Munkedal 

 
 
 

Från: Jens Damgaard <jens.damgaard90@gmail.com>  
Skickat: den 14 november 2023 11:39 
Till: Munkedals Kommun <Kommun@munkedal.se> 
Ämne: Förslag till användande av medborgarbudget 2023 
 

Hej!  

Nedan följer mitt förslag för användande av medborgarbudget 2023 

Förslag om att använda 2023 års medborgarbudget för att anlägga en 

discgolfbana i Munkedals kommun  

Inledning 

Discgolf, eller frisbeegolf som det ibland kallas, är en sport som växt stort i Sverige under senare 

år. Sporten beräknas ha över 150 000 utövare i Sverige och nya banor växer fram i snabb takt. 

Även jag har fastnat för denna fantastiska sport och vill nu lägga fram ett förslag om att 

medborgarbudgeten för 2023 används för att anlägga en bana för discgolf i Munkedals kommun.  

Vad är discgolf? 

Discgolf är en idrott och rekreationssport som handlar om att, på så få kast som möjligt, få en 

disc (frisbee) att landa i en kedjeförsedd korg. Sporten fungerar i stort som vanlig golf där man 

går en bana på vanligtvis 9 eller 18 hål och noterar antalet kast på varje hål. Utkastet görs från en 

tee (utkastområde) och nästa kast görs sedan där discen landar. Discgolf är en sport som är enkel 

att sätta sig in i och kan utövas av alla åldrar. Det är ett roligt och enkelt sätt att komma ut i 

 
Du får inte e-post ofta från jens.damgaard90@gmail.com. Se varför det här är viktigt. 
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naturen och röra på sig med familj och vänner. Discgolf är lätt att börja med, men samtidigt 

mycket svårt att behärska. Det är en lättillgänglig (om det finns en bana i närheten) samt billig 

sport att utöva. Några hundralappar är allt som behövs för att köpa en disc och komma igång och 

kasta. Sporten passar lika bra för rekreation och utflykter med familjen som för tävlingsspel. Man 

kan spela mot sig själv eller andra.  

Varför en bana i Munkedal? 

Jag anser att det vore mycket positivt för invånarna i kommunen med en discgolfbana. Det vore 

positivt både för folkhälsan och för utbudet av sport- och fritidsaktiviteter. En discgolfbana 

möjliggör för Munkedals invånare att komma ut i naturen och idrotta på ett enkelt och 

lättillgängligt sätt. Utöver att vara en positiv faktor för hälsan och idrottslivet hade en 

discgolfbana även varit en möjlighet att göra Munkedal till en än mer attraktiv ort att besöka. I 

nuläget finns det väldigt få banor i norra bohuslän och det är relativt långt till närmsta bana. 

Munkedal har därför en stor möjlighet att haka på det växande intresset för discgolf och locka 

discgolfare i närområdet att besöka kommunen, vilket kan ha en positiv påverkan på 

besöksnäringen och för lokala företag. 

Vad behövs för anläggandet av en bana? 

En bra discgolfbana är framförallt i behov av bra mark som även med fördel ligger lättillgängligt 

för att göra det lättare att ta sig ut och spela. Hålen är med fördel varierade, både vad gäller 

terräng samt vad gäller längd. En mix av långa och korta hål samt mellan skog och öppen terräng 

är att föredra, även om det också förekommer exempelvis rena skogsbanor eller parkbanor. Ett 

möjligt område i centrala Munkedal är nedanför Foss kyrka och ner mot vårdcentralen. Fälten där 

samt skogspartiet bort längs centrum samt skogspartiet upp mot skogsbackens förskola bör ha 

nog med plats för att inrymma en 18 håls bana. Det kan naturligtvis även finnas andra platser i 

kommunen som skulle kunna passa för en bana. Det finns företag som hjälper till både med 

design och anläggande av banor. Discgolfpark är ett företag som ägnar sig åt detta och som 

designat många banor runt om i Sverige, bland annat i vår grannkommun dals-ed. Kostnaderna 

för anläggande är även förhållandevis små jämfört med andra sportsatsningar och resultatet ger 

en bana som kan användas under många år. Efter anläggande krävs underhåll av banorna så som 

röjning av sly, klippning av gräsmattor, underhåll av tee etc. Beroende på var banan ligger 

varierar graden av underhåll.  

Vad gäller underhåll är detta något som kommunen med stor sannolikhet kan få hjälp med av en 

lokal förening. I nuläget finns det en grupp discgolfare som håller på att se över möjligheterna att 

bilda en förening med säte i Munkedal/Uddevalla. Lokala föreningar samarbetar på många håll 

med kommuner vad gäller underhåll av banor etc. Detta finns det också möjlighet för med en 

bana i Munkedal.  

Vad gäller storleken på banan bör kommunen, i varje fall på sikt, satsa på en 18 håls bana. Detta 

kan såklart göras genom att börja med en 9 håls bana som sedermera kan utökas, då även en 9 

hålsbana medför mycket positivt för kommunen. Fördelarna med en 18 håls bana är bland annat 

att det på ett helt annat sätt möjliggör för en aktiv förening knuten till banan. En aktiv förening 

hjälper till att utveckla samt underhålla banan samt anordna verksamhet i form av träningar och 
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tävlingar. En 18 håls bana lockar även discgolfare längre bort och skulle göra Munkedal till en 

knutpunkt för discgolf i norra bohuslän då det i nuläget inte finns några 18 hålsbanor här.  

Förslag på vidare läsning 

www.svenskdiscgolf.se 

www.discgolfpark.com 

Förslag 

Att medborgarbudgeten för 2023 används för att anlägga en 9 eller 18 håls discgolfbana i 

kommunen. 

 

Med vänliga hälsningar, 

 

Jens Damgaard,  

Munkedals kommun 

2023-11-14 
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Från: Munkedals Kommun 
Skickat: den 3 november 2023 10:47 
Till: Margareta Svensson-Hjorth 
Kopia: Sabina Trohne 
Ämne: VB: Golfträning (medborgarbudget 2023) 
 
Uppföljningsflagga: Följ upp 
Flagga: Slutfört 
 
 
 

Från: Kansliet Torreby GK <kansliet@torrebygk.se>  
Skickat: den 3 november 2023 10:44 
Till: Munkedals Kommun <Kommun@munkedal.se> 
Ämne: Golfträning (medborgarbudget 2023) 
 

Hej! 
 
Torreby golfklubb 
 
Mitt namn är Anders Franzén och jobbar som golftränare på Torreby golfklubb. Jag har 
varit på klubben sedan början av året och bedrivit juniorträningar bland annat. 
Jag ser att vi saknar en golfhall där ungdomar skulle kunna hålla på med sitt stora 
intresse, golf, även på vintern. Naturligtvis är det ett önskemål även från övriga 
medlemmar.  
 
Vi har varit i kontakt med kommunen och fått lite råd kring olika lokaler. 
 
Därför ansöker klubben ett anslag på 100.000 kronor för att driva en lokal där vi kan 
hänga upp ett stort nät, utslagsmattor och eventuellt köpa in en simulator. Om 
hyreskostnader ska ingå, så är det också en stor del till vårt stora anslag. 
 
Kostnader 
 
Nät           8.000 kronor 
Mattor         8.000 kronor 
Simulator     70.000 kronor 
Hyror        14.000 kronor 
 
Att investera i en simulator som är marknadens dyraste är en Trackman som kostar runt 
250.000 kronor. Men det finns många andra som är bra och till lägre priser.    
 
Min förhoppning är att det ska finns en plats dit våra medlemmar kan komma under de 
gråa och kalla höst-vintermånaderna för en gemensam golfrunda i vår golfsimulator eller 
slå några puttar på en golfgreen inomhus i värmen. 

 
Du får inte e-post ofta från kansliet@torrebygk.se. Se varför det här är viktigt. 
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Med vänlig hälsning 
 
Golftränare 
Anders Franzén 
Torreby golfklubb       
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Från: Munkedals Kommun 
Skickat: den 3 november 2023 10:26 
Till: Margareta Svensson-Hjorth 
Kopia: Sabina Trohne 
Ämne: VB: Medborgarbudget 
 
Uppföljningsflagga: Följ upp 
Flagga: Slutfört 
 
 
 

Från: ove.goeransson@telia.com <ove.goeransson@telia.com>  
Skickat: den 2 november 2023 20:14 
Till: Munkedals Kommun <Kommun@munkedal.se> 
Ämne: Medborgarbudget 
 

1 Jag tycker att det borde inrättas en tjänst som fixar Kalle, som kan hjälpa 
äldre med tex. Byta glödlampa, hjälpa till när tv:n krånglar och sådana 
enkla saker som äldre har svårt att klara. 

2 Att kommunen med sin personal rensar de allmänna anslagstavlorna 
som kommunen har kanske två gånger om året, de kan då också passa 
på att laga de som gått sönder. 

 
 
 
Ove Göransson ordförande PRO Munkedal 
e-post ove.goransson@bohuslan.pro.se    
Mobil 0761133997 
 
 

 
Du får inte e-post ofta från ove.goeransson@telia.com. Se varför det här är viktigt. 
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Från: Munkedals Kommun 
Skickat: den 14 november 2023 15:50 
Till: Sabina Trohne; Margareta Svensson-Hjorth 
Ämne: VB: Medborgarförslag 
 
Uppföljningsflagga: Följ upp 
Flagga: Slutfört 
 
 
 

Från: Rolf Lindberg <rolflindberg51@gmail.com>  
Skickat: den 13 november 2023 13:01 
Till: Munkedals Kommun <kommun@munkedal.se> 
Ämne: Medborgarförslag 
 

Till de som handhar medborgarförslag 

 

Hörde att kommunen efterlyste förslag från medborgare på vad man skulle 
använda 100.000:- till i vår kommun. Mitt förslag är att man inhägnar en 
hundrastgård i Hällevadsholm, där man kan släppa sin hund tillsammans 
med andras även sommartid då normalt inte hundar får vara lösa. En 
ypperlig plats för detta ändamål torde vara tomten mellan Timotejvägen och 
Villavägen. Dels är den lagom stor, den har ingen eller mycket liten insyn 
från boende i området och den har promenadvänliga vägar dit samt 
parkering för dom som inte kan ta sig dit till fots. Vid ett privat initiativ 
nyligen var intresset väldigt stort. Detta föll pga. att markägaren ändrade sin 
inställning till projektet. Så det skulle vara mycket välkommet om detta 
kunde bli verklighet. 

 

Mvh 

Rolf Lindberg 

0723350625 

rolflindberg51@gmail.com 

 

 
Du får inte e-post ofta från rolflindberg51@gmail.com. Se varför det här är viktigt. 
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Förslag till användande av medborgarbudget 2023 

Jag läste på Munkedals kommuns hemsida att man nu som medborgare i kommunen får 

möjlighet att föreslå en förening som får möjlighet att erhålla medel till att använda dessa för 

en aktivitet i kommunen under 2024. 

Jag heter Irene Johansson och bor sedan många år tillbaka i Munkedal. Jag är medlem i 

Akvatintens konstförening som jag tycker är en bra och intressant konstförening som bidrar 

till att öka kännedomen om konst, kultur och konsthantverk bland oss här i kommunen.  

Idag har alla föreningar ett bekymmer och det är att medlemmarna har uppnått en hög ålder. 

Målet med mitt förslag är att det skall ingå i en aktivitet som är med och ökar möjligheten för 

alla åldrar att delta i föreningens speciella aktivitet under 2024. ”Hela Munkedal målar” – jag 

har fått kännedom om denna spännande idé och tycker att den är mycket viktig och 

inspirerande. Här får alla möjlighet att delta i alla åldrar. Här kommer det att skapas nya 

kreationer, nya idéer, nya möten och kreativiteten kommer att få flöda helt fritt. 

För att kunna genomföra denna aktivitet behövs ett bidrag för inköp av:  

akrylfärger, akvarellfärger, penslar, pastellkritor, bordsstafflier i trä för att möjliggöra så att 

många fler invånare i Munkedals kommun får möjlighet att känna sig som en konstnär för en 

dag. Förhoppningsvis kommer Arctic Paper Munkedals AB att kunna erbjuda bra och 

lämpligt papper till denna aktivitet.  

Jag hoppas att många från denna konstaktivitetsdag blir inspirerade att fortsätta att vidga 

sina vyer inom konstområdet. Inte minst genom att via aktiviteten också bli medlem i 

Akvatinten konstförening. 

Jag är övertygad om att ett bidrag uppgående till 40 000 kronor skulle göra en mycket stor 

skillnad och ge en ökad möjlighet till att många fler kan delta! 

Jag har räknat med följande inköp för bidraget uppgående till 40 000 kronor: 

Trästafflier som kan användas igen ca 60 styck. Akvarellfärger i tuber, akrylfärger i tuber, 

pastellkritor, ca 300 penslar i olika storlekar. 

Inköp av detta material kan göras hos Stens Glasmästeri i Bäckefors som har allt att erbjuda 

inom konstnärsmaterial. 

Jag hoppas att många som läser detta blir inspirerade av mitt förslag och gärna vill stötta 

denna aktivitet som jag tycker är viktig för Munkedals kommun idag och för framtiden. 

Munkedal den 26 november 2023 

Irene Johansson 

Medborgare i Munkedals kommun 

Mina kontaktuppgifter är: Irene.vagsater@hotmail.com, Mobil: 070 – 483 25 48 
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